

ការបើកសម្ពោធការិយាល័យតាំងបង្ហាញនៃក្រុមហ៊ុនប៉ានាសូនិច នៅទីក្រុងភ្នំពេញ

ដើម្បីបង្ហាញនូវដំណោះស្រាយសំរាប់អតិថិជន (B2C) និង ដៃគូពាណិជ្ជកម្ម (B2B)

ភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២៧ មេសា ២០១៥ ក្រុមហ៊ុន ប៉ានាសូនិច បានបើកសម្ពោធបង្ហាញផលិតផលបង្ហាញនូវ បង្ហាញនូវដំណោះស្រាយសំរាប់អតិថិជន (B2C) និង ដៃគូពាណិជ្ជកម្ម (B2B)។ ដំណោះស្រាយនេះផ្តោតលើការផ្តល់នូវបច្ចេកវិទ្យាចុងក្រោយ ដែលរួមមានទាំងសំរាប់អតិថិជន ដែលរួមមានផលិតផលសំរាប់ សន្តិសុខសុវត្ថិភាព សណ្តាគារ ការិយាល័យ បរិស្ថាន និង ផ្ទាំងពន្លឺព្រះអាទិត្យ ត្រូវបានតាំងបង្ហាញ រួមជាមួយនិងផលិតផលប្រើប្រាស់ក្នុងផ្ទះ និងផ្ទះបាយ ផលិតផលថែរក្សាសម្រស់ ទូទស្សន៍ ផលិតផលសំលេង និងម៉ាស៊ីនថត ។ល។ ដំណោះស្រាយទាំងអស់នេះ រួមមានបច្ចេកវិទ្យា ជីវិតកាន់តែប្រសើរ ពិភពលោកកាន់តែប្រសើរ សំរាប់អតិថិជន និងដៃគូពាណិជ្ជកម្មក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ដោយបង្កើននូវគុណភាពនៃការសំរេច និងជួយលើកស្ទួយការអភិវឌ្ឍន៍ពាណិជ្ជកម្មក្នុងស្រុក។

អតិថិជននឹងទទួលបាននូវបទពិសោធន៍ក្នុងការប្រើប្រាស់ផលិតផលដោយផ្ទាល់ ដោយមានការពន្យល់បង្ហាញពីអ្នកតំណាងផលិតផលគ្រប់ផ្នែក រួមបញ្ចូលនូវ ការចំណិនអាហារ និងការថែរក្សាសម្រស់ដោយផលិតផលប៉ានាសូនិច ។ ដើម្បីធ្វើអោយអតិថិជនកាន់តែមានភាពងាយស្រួលថែមទៀតនោះ ទីតាំងបង្ហាញផលិតផលនេះ ក៏រួមបញ្ចូលនូវមជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្ម ដែលនឹងផ្តល់នូវសេវាកម្មក្រោយលក់ដល់អតិថិជន។

សាដីកម្មទាំងឡាយ ក៏អាចយល់នូវបច្ចេកវិទ្យា និងដំណោះស្រាយរបស់ក្រុមហ៊ុនប៉ានាសូនិចកាន់តែច្បាស់ ដើម្បីជំរុញនូវការកើនឡើងអាជីវកម្ម។ ជាមួយនឹងការទំនាក់ទំនងយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់នៃដៃគូពាណិជ្ជកម្មក្នុងស្រុក ក្រុមហ៊ុនប៉ានាសូនិច មានលទ្ធភាពក្នុងការផ្តល់នូវដំណោះស្រាយ ដើម្បីបំពេញតាមតម្រូវការគ្រប់វិស័យដូចជា គេហដ្ឋាន សណ្តាគារ ការិយាល័យ ។ល។

លោក **Hedehiko Kondo** ប្រធានតំណាងក្រុមហ៊ុន ប៉ានាសូនិចប្រចាំអាស៊ីប៉ាស៊ីហ្វិក ការិយាល័យនៅកម្ពុជាបានថ្លែងថា តាមរយៈការសម្ពោធនៃទីតាំងបង្ហាញនេះ យើងនឹងអាចបង្ហាញនូវសមត្ថភាពដ៏អស្ចារ្យនៃបច្ចេកវិទ្យារបស់ក្រុមហ៊ុនប៉ានាសូនិច ដោយធ្វើការផ្តល់ដំណោះស្រាយដ៏មានតម្លៃដល់អតិថិជន និងក្រុមហ៊ុនក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។ យើងសង្ឃឹមថា នេះនឹងជួយគាំទ្រដល់ការកើនឡើងនូវសេដ្ឋកិច្ចកម្ពុជា និងជួយដល់ការសម្រេចនូវគោលដៅលក់ទូទាំងពិភពលោក ១០ពាន់ពាន់លានដុល្លារ នៅដំណាច់ឆ្នាំ២០១៥ ដែលជាខួបលើកទី១០០នៃការបង្កើតឡើងនៃក្រុមហ៊ុនប៉ានាសូនិច។

ដើម្បីបង្ហាញអោយមានភាពងាយស្រួល ដល់អតិថិជន ក្រុមហ៊ុនប៉ានាសូនិច និងបើក មជ្ឈមណ្ឌល បម្រើសេវាកម្មអតិថិជនទី២ នៅទីក្រុងសៀមរាបនៅថ្ងៃទី២៧ មេសា ២០១៥ ខាងមុខនេះ ។

មជ្ឈមណ្ឌលតាំងបង្ហាញផលិតផល ប៉ានាសូនិច ភ្នំពេញ

- អាសយដ្ឋាន : ផ្ទះលេខ ២៥ អគារ អាយរ័ត្ន មហាវិថីម៉ៅសេទុង សង្កាត់ បឹងកេងកង១ ខណ្ឌទួលគោក ក្រុងភ្នំពេញ ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
- ម៉ោងធ្វើការ : ចន្ទ ដល់ អាទិត្យ ១០:០០ ដល់ ១៩:០០
- ទូរស័ព្ទ : ០២៣ ២១៣ ៨៥៧

មជ្ឈមណ្ឌល បច្ចេកវិទ្យាសាស្ត្រ និង ឧស្សាហកម្ម ភ្នំពេញ

អាសយដ្ឋាន : ផ្លូវ សម្តេចទេព្យាង្ស ភូមិ ស្ទឹងថ្មី សង្កាត់ស្វាយដង្កំ
ក្រុងសៀមរាប ខេត្តសៀមរាប ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

ម៉ោងធ្វើការ : ចន្ទ ដល់ សៅរ៍ ០៨:០០ ដល់ ១៧:៣០

ទូរស័ព្ទ : ០៦៣ ៧៦៦ ១២០

សំពី ក្រុមហ៊ុន ប៉ានាសុយ៉ា

Panasonic គឺជាក្រុមហ៊ុននាំមុខមួយ ក្នុងការអភិវឌ្ឍបច្ចេកវិទ្យាអេឡិចត្រូនិកនិងដំណោះស្រាយសម្រាប់អតិថិជនទាំងក្នុងស្រុក និងក្រៅស្រុក។ ចាប់តាំងពីការបង្កើតនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩១៨ ក្រុមហ៊ុននេះបានពង្រីកនៅទូទាំងពិភពលោក ហើយឥឡូវនេះ បានធ្វើប្រតិបត្តិការ ចំនួន ៥០០ក្រុមហ៊ុន នៅទូទាំងពិភពលោក ដែលមានកត់ត្រាលក់សរុប ចំនួន ៧,៧៤ ពាន់ពាន់លានដុល្លារអាមេរិកត្រឹមថ្ងៃទី ៣១ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០១៤ ។ ដើម្បីបន្តតាមរយៈការច្នៃប្រឌិតថ្មី ក្រុមហ៊ុននេះ ខិតខំដើម្បីបង្កើតជីវិតដែលល្អប្រសើរជាងមុននិងពិភពលោកកាន់តែប្រសើរឡើងសម្រាប់អតិថិជនរបស់ខ្លួន។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីក្រុមហ៊ុន Panasonic សូមចូលទៅកាន់វេបសាយរបស់ក្រុមហ៊ុន <http://Panasonic.net/>.

សំពីប៉ានាសុយ៉ា អស៊ី ប៉ានាសុយ៉ា

ក្រុមហ៊ុន Panasonic អាស៊ីប៉ានាសុយ៉ា ផ្តល់នូវម៉ាកផលិតផលនិងដំណោះស្រាយនៅទូទាំងតំបន់ប៉ានាសុយ៉ា និងអាស៊ីអាគ្នេយ៍។ ក្រុមហ៊ុននេះបានផ្តោតលើការលើកកម្ពស់ការធ្វើពាណិជ្ជកម្មទៅពាណិជ្ជកម្មដូចជានៅក្នុងការដាក់ពាក្យនៃដំណោះស្រាយថាមពលខណៈដែលរក្សាបាននូវកំណើនសេដ្ឋកិច្ចដ៏រឹងមាំពាណិជ្ជកម្មទៅអតិថិជនស្របនឹងទិសដៅជាសកលរបស់ក្រុមហ៊ុន។

តំបន់នេះមានរាងចក្រចំនួន ៤៦ ដែលបានកាន់ត្រួតពិនិត្យដោយមជ្ឈមណ្ឌលដ៏សំខាន់មួយសម្រាប់សកម្មភាពផលិតកម្មជាសកលរបស់ក្រុមហ៊ុន Panasonic គាំទ្រដំណោះស្រាយរបស់អតិថិជននិងមានសមាសភាគនិងអាជីវកម្ម ។ ក្រុមហ៊ុន Panasonic អាស៊ីប៉ានាសុយ៉ា មានមូលដ្ឋាននៅ ប្រទេស សិង្ហបុរី ដែលលើកទឹកចិត្តក្នុងមូលដ្ឋាន - ផ្តល់ផ្តោតជាដៃគូដំណោះស្រាយថាមពលនិងអាជីវកម្ម។ ក្នុងឆ្នាំសារពើពន្ធនេះ ការិយាល័យកណ្តាលក៏នឹងពង្រឹងមូលដ្ឋានរបស់ក្រុមហ៊ុននៅក្នុងទីផ្សារកំពុងរីកចម្រើន។ ក្រុមហ៊ុន Panasonic ប្រចាំតំបន់អាស៊ីប៉ានាសុយ៉ាបន្តលើកកម្ពស់ការច្នៃប្រឌិតនិងកាត់បន្ថយការបំពាយខ្លួនកាបូនឌីអុកស៊ីត ក្នុងតំបន់របស់ខ្លួននៅក្នុងការគាំទ្រនៃគំនិតផ្តួចផ្តើមការថែរក្សាបរិស្ថានជាសកលរបស់ក្រុមហ៊ុន Panasonic ។